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BR.0012.10.1.2021 

Protokół posiedzenia 
Komisji Doraźnej do spraw diet radnych 

Rady Miasta Gliwice kadencji 2018-2023 
w dniu 8 marca 2022 r., godz. 9.00 

Przewodniczący Komisji Gabriel Bodzioch powitał radnych i otworzył posiedzenie 
Komisji. Zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad: 

1) Wypracowanie projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na 
rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego nr NPII.4131.1.157.2022 
z dnia 24 lutego 2022 r. stwierdzające nieważność uchwały 
nr XXXIII/704/2022 Rady Miasta Gliwice z dnia 20 stycznia 2022 r. w sprawie 
ustalenia zasad przyznawania diet radnym oraz zwrotu kosztów podróży 
służbowych radnych. 

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad. 

Ad 1) Wypracowanie projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na 
rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego nr NPII.4131.1.157.2022 z dnia 
24 lutego 2022 r. stwierdzające nieważność uchwały nr XXXIII/704/2022 Rady 
Miasta Gliwice z dnia 20 stycznia 2022 r. w sprawie ustalenia zasad przyznawania 
diet radnym oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych. 

Radny Paweł Wróblewski zapytał Przewodniczącego Komisji, co nim powodowało, że 
zwołał niniejsze posiedzenie Komisji celem przygotowania projektu uchwały w sprawie 
wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody. Radny stwierdził, że on sam od 
początku był za takim rozwiązaniem, co artykułował również na poprzednim posiedzeniu 
Komisji. 

Przewodniczący Komisji Gabriel Bodzioch odpowiedział, że po przeprowadzeniu 
szeregu rozmów zarówno z kierownictwem, jak i z pracownikami Wydziału Nadzoru 
Prawnego Urzędu Wojewódzkiego, nabrał przekonania, że skoro jesteśmy pewni zgodności 
z prawem uchwały podjętej w styczniu br. w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet 
radnym oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych, to powinniśmy pójść ze skargą 
do sądu administracyjnego. Ponadto Wydział Nadzoru Prawnego nie przeczytał wyjaśnień 
Przewodniczącego Rady Miasta, jakie zostały przesłane po otrzymaniu zawiadomienia 
o wszczęciu postępowania, a stało się to nie z naszej winy, nie przeproszono nas za to, 
więc tym bardziej sprawę powinien rozstrzygnąć sąd. 

Radny Paweł Wróblewski zauważył, że kwestię pójścia ze skargą do sądu Komisja 
powinna przegłosować. 

Przewodniczący Komisji Gabriel Bodzioch zapytał, kto z członków Komisji jest za 
przedstawieniem Radzie Miasta projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi do sądu 
administracyjnego na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody. 

Wynik głosowania: 3 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja podjęła 
decyzję o przedstawieniu Radzie Miasta projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na 
rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego nr NPII.4131.1.157.2022 z dnia 24 lutego 
2022 r. 

Radny Paweł Wróblewski zaproponował, aby Komisja przeczytała wstępnie 
przygotowany projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 
Wojewody Śląskiego nr NPII.4131.1.157.2022 z dnia 24 lutego 2022 r. wraz z naniesionymi 
do treści uzasadnienia uwagami radcy prawnego. 
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Członkowie Komisji zapoznali się z dokumentem. 

Przewodniczący Komisji Gabriel Bodzioch zapytał, kto z członków Komisji jest za 
przyjęciem treści przeczytanego projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na 
rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego nr NPII.4131.1.157.2022 z dnia 24 lutego 
2022 r. wraz z poprawkami radcy prawnego. 

Wynik głosowania: 3 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
zaakceptowała treść projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 
nadzorcze Wojewody Śląskiego nr NPII.4131.1.157.2022 z dnia 24 lutego 2022 r.  

Wypracowany projekt uchwały Komisja przekaże do Biura Rady Miasta celem 
przygotowania go w formacie XML do podpisu Przewodniczącego Komisji i parafy radcy 
prawnego. Komisja wniesie projekt uchwały na sesję w dniu 10 marca 2022 r. poza 
porządkiem (złoży wniosek o zmianę porządku obrad). 

Radny Paweł Wróblewski poinformował, że chętnie wziąłby udział w rozprawie sądowej 
w charakterze publiczności. 

*** 

Nie ustalono terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

Protokołowała 

(-) Barbara Chodaczek-Sagan 

Przewodniczący Komisji Doraźnej 
do spraw diet radnych 

(-) Gabriel Bodzioch 
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